

Yorkville Avenue

– Toronto

PAR BY NATALIE RICHARD

La chic Yorkville Avenue, au nord de Bloor West entre Avenue Road et Bay Street, est depuis toujours reconnue pour l'excellence et l'originalité de ses restaurants et de ses boutiques. C'est un endroit idéal pour flâner avec classe et pour surprendre des vedettes hollywoodiennes. En effet, les célébrités y abondent, surtout depuis l'ouverture du somptueux hôtel Hazelton..

North of Bloor Street West, between Avenue Road and Bay Street, Yorkville Avenue has always been an upscale lane, with every shop and restaurant offering uniqueness and quality. Always a place to see and be seen, over the years it has also become the place to spot Hollywood celebrities, especially since the opening of the luxurious Hazelton Hotel.

© TOURISM ONTARIO

RESTAURANTS

Restaurant One : Propriété du célèbre chef Mark McEwan, le One offre d'étonnants menus pour le dîner et le souper. Par beau temps, c'est la meilleure terrasse en ville. Pressé? Offrez-vous quand même un verre et une collation à l'espace salon. 116, Yorkville Avenue, 416 961-9600, onehazelton.com

MoRoCo : Oh, comme cette salle incite à la volupté! On y offre beaucoup plus que du grand chocolat. Il faut essayer le thé à l'anglaise et les brunchs du week-end en plus des repas simples et délicieux. 99, Yorkville Avenue, 416 961-2202, morocochocolat.com

Pusateri's : Une épicerie fine très élégante où vous pouvez manger sur le pouce (paninis, sushis, salades) ou choisir parmi les nombreux mets préparés. 57, Yorkville Avenue, 416 785-9100, pusateris.com

DINING

One Restaurant: The restaurant belonging to acclaimed chef Mark McEwan offers an impressive menu for lunch and dinner. And if you don't have much time, treat yourself to a snack and a drink in the lounge. Weather permitting, the patio is the best in town. 116 Yorkville Avenue, 416 961-9600, onehazelton.com

MoRoCo: There's much more than great chocolate in this plush room that invites decadence and pleasure. In addition to simple and delicious lunches and dinners, they serve high tea and weekend brunch. 99 Yorkville Avenue, 416 961-2202, morocochocolat.com

Pusateri's: A very stylish fine food store where you can get a quick lunch or your choice of take-out (panini, sushi, salads), and a wide variety of prepared meals. 57 Yorkville Avenue, 416 785-9100, pusateris.com

BOUTIQUES

Over the Rainbow : Oyez, amateurs de jeans! On trouve ici plus de 250 modèles portant les meilleures griffes, dont Seven, Paige, True Religion et Rock & Republic. *101, Yorkville Avenue, 416 967-7448*

Diesel : Une des deux adresses canadiennes (l'autre est à Montréal). Deux étages de pur bonheur pour les aficionados de cette marque branchée. On y trouve aussi la ligne Diesel Kid. *92, Yorkville Avenue, 416 968-3335, diesel.com*

Betsey Johnson : On dirait un magasin de bonbons, version vêtements. Une autre bonne idée de l'exubérante créatrice new-yorkaise. *102, Yorkville Avenue, 416 922-8164, betseyjohnson.com*

Celebration Shoes : Depuis 20 ans, Carma, artiste et propriétaire, met toujours autant de cœur à parer les chaussures. Apportez les vôtres et vous verrez bien. Idéal pour les futures mariées! *106, Yorkville Avenue, 416 703-2789, celebrationshoes.com*

Teatro Verde : Vous ne verrez plus votre intérieur de la même façon après une visite dans ce manoir de style géorgien. En plus d'être un régal pour l'œil, la boutique offre des accessoires de décoration exclusifs et une foule d'idées-cadeaux. Son fleuriste répond à la plus exigeante des clientes avec des agencements inspirés. *98, Yorkville Avenue, 416 966-2227, teatroverde.com*

BEAUTÉ

Blo : Besoin de vous refaire une beauté? Ce comptoir de brushing propose sept styles, du classique au rock. Ressortez-en 30 minutes plus tard avec une nouvelle tête, pour environ 30 \$. Idéal pour les femmes affairées. Avec ou sans rendez-vous. *Entrée près de l'hôtel Four Seasons, 21, Avenue Road, 416 920-2256, blomedry.com*

SHOPPING

Over the Rainbow: Denim-hunters, this is your spot! The store carries over 250 styles from the best labels, including Seven, Paige, True Religion, and Rock & Republic. *101 Yorkville Avenue, 416 967-7448*

Diesel: One of only two Canadian stores (the other one is in Montréal). Two floors of pure joy for fans of the trendy brand. Also carries the Diesel Kid Collection. *92 Yorkville Avenue, 416 968-3335, diesel.com*


Betsey Johnson: Like a candy store for clothes, exactly what you'd expect from the exuberant New York designer. *102 Yorkville Avenue, 416 922-8164, betseyjohnson.com*

Celebration Shoes: Artist and owner Carma has been creating adornments for her customers' shoes for 20 years, and she's still as passionate as ever. Bring your shoes and she'll create your fantasy. Perfect for brides-to-be! *106 Yorkville Avenue, 416 703-2789, celebrationshoes.com*

Teatro Verde: After entering this Georgian-style mansion, you'll never see your home's interior the same way. On top of being a treat for the eyes, the store offers exclusive decor and lifestyle accessories, plus many options if you're looking for the perfect gift. The in-house flower shop is truly inspiring and caters to a high-profile clientele. *98 Yorkville Avenue, 416 966-2227, teatroverde.com*

BEAUTY

Blo: Need a last-minute makeover? Walk into this blow-dry bar, choose among seven different styles from classic to rock, and get a new head in about 30 minutes, for around \$30. It's a great concept for women on the go. No appointment necessary. *Entrance near the Four Seasons Hotel, 21 Avenue Road, 416 920-2256, blomedry.com*

Discover all the magic of her imagination.
Découvrir toute la magie de son imaginaire.